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Referat bestyrelsesmøde       

tirsdag den 07.10.2024 
Kl. 19.00 
 
Deltagere: Helle S, Annie, Jeanne, Lillian, Susanne 
Fraværende: Helle F, Mette 
Referant:Jeanne 
 

Dagsorden: 
 
Se bankkontoudtog 
 

 
 
 
 

Ansvarlig 
 

Annie 
 

Deadline 

Opfølgning fra sidste 
bestyrelsesmøde 
 

Intet denne gang. 
 
 
 

 
 
 

 

 

Koordinator  
 
 
 

Intet denne gang. Helle S koordinerer kurser 
frem til generalforsamlingen.  
 
 

 
 

 
 

 

 
Jubilæumsfest - 
evaluering 
 
 

 
En god dag. Der er kommet positive 
tilbagemeldinger fra klubbens medlemmer.  
 
 

 
 
 
 
 

 

 
Adfærdskonsulent 
 
 

 
Amalie er optaget på uddannelsen.  
 
 

 
 
 
 

 

Arbejdsdage 
 

Der er indtil videre fire, der har tilmeldt sig 
oprydning af det skur 20/10.  
 
Der er behov for flere enkelte dage, hvor der 
laves specifikke ting. F.eks. 
skraldespandsskjul. Bestyrelsen laver en 
liste over de forskellige opgaver, så man kan 
melde sig på.  
 
Opgaver: 
Sansepladsen skal luges 
Gyngestativ skal fjernes 
Huller i vejen skal fyldes  
Grundig rengøring af klubhus 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

Areal bag klubhuset 
 
 
 

Kontakt til Poul Erik om at arealet skal 
jævnes.  
Susanne snakker med ham.  
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Kredsrådsmøde 2/10 
- nyt 
 
 
 
 
 

 
 
Det er blevet vedtaget at når hundeførere 
har tilmeldt sig en konkurrence, får man ikke 
gebyr tilbage.  
Startgebyr bliver hævet hvor det ikke er 
bestemt fra Landsrådet.  
Formanden for Kreds 3 genopstiller ikke.  
 

  

 
 
 
Klubmesterskab 
 
 
 
 

 
 
 
Der er styr på det.  
Der holdes et møde 15/10 kl 19 for at få det 
sidste overblik.  
 
 

  

 
 
Evt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Der er et ønske om skamler til skurene så 
alle kan nå de øverste hylder. Jeanne køber 
3 i Ikea. 
 
På næste trænermøde skal der tales om 
træning i ferierne.  
 
Æresmedlemmer – landsudvalget har andre 
regler end klubben. Bestyrelsen retter til 
efter landsudvalgets retningslinjer og 
drejebogen tilpasses. 
 
Plæneklipperen skal til service oftere. Der 
skal findes et autoriseret værksted. Det 
meldes til generalforsamlingen og der skal 
udpeges en pladsmand til at have det 
overordnet ansvar.  
 
Der er kommet nye øvelser/skilte i rally. 
Lillian undersøger sagen.  
 
 

  

 
 
Næste møde: 3/12 
Brød: Mette 

 
 

 

 
 
Mødet ændres til 10/12.  
 
Mette står fortsat for forplejning.  

  

 


